
 

 

Erik Hoogendoorn overleden 
Enkele weken geleden heeft Erik laten weten zijn lidmaatschap op te moeten zeggen in 
verband met toenemende gezondheidsproblemen. 

Erik en Judith zijn enkele jaren geleden lid geworden van onze vereniging en ze voelden 
zich snel thuis bij ons. Erik is op woensdag 19 februari overleden en op 26 februari in 
besloten kring gecremeerd. 

We bewaren warme herinneringen aan Erik en wensen Judith, de familie en de naaste 
vrienden sterkte bij de verwerking van dit grote verlies. 

(Jan Huige) 

 

‘t Koelhuis

 

 

De herstelwerkzaamheden hebben vertraging opgelopen. De eerder gepubliceerde 
datum van 15 maart wordt niet gehaald. Reden daarvoor is dat de kapconstructie moet 
worden versterkt met stalen kolommen, maar die kolommen moeten ergens op staan. 
Zomaar op de voer plaatsen was bij nader onderzoek geen optie. De vloer wordt daarom 
nu op diverse plaatsen met open gemaakt voor een betonboor die in de ondergrond 
ruimte moet maken voor een te storten betonnen voet. Op de foto op de volgende 
bladzijde is de betonbeer te zien. 1 mei wordt nu genoemd als mogelijke datum dat wij 
weer in ’t Koelhuis terecht kunnen. Wij als bestuur houden er inmiddels rekening mee 
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dat het dit seizoen niet meer gaat lukken. Met de eigenaar van “de Gouden Engel” zijn 
afspraken gemaakt dat we kunnen blijven zolang als nodig is. 

 de betonboor staat klaar in de 
tafeltenniszaal 

(Jan Huige, Wim Lavooij)  

 

Multifunctionele Accommodatie  
De plannen van de gemeente om de “Onze Lieve Vrouwe kerk “ in het centrum van 
Huissen over te nemen en te ontwikkelen tot multifunctionele accommodatie lijken in 
de prullenbak te zijn beland. 

Het parochiebestuur heeft de gemeente Lingewaard afgelopen week laten weten dat de 
verkoop van de kerk per 1 januari 2027 niet mogelijk is, Het parochiebestuur geeft nog 
steeds aan de kerk op termijn af te willen stoten, maar kan geen enkele indicatie geven 
voor een overdrachtsmoment. Het niet kunnen leveren van de O.L.V. Kerk per 1 januari 
2027 aan de gemeente Lingewaard heeft vergaande consequenties voor het project MFA 
in Huissen. Door de onduidelijke situatie staat het eigenlijk op losse schroeven. De 
bestaande accommodaties waaronder ’t Koelhuis zullen al of niet tijdelijk moeten 
worden opgeknapt of onderhouden. De gemeente wil de consequenties en scenario’s de 



komende periode in kaart brengen. Op 9 april wil de gemeente in overleg gaan met de 
betrokken verengingen waaronder BCH.  

 interieur 
multifunctionele accommodatie voor de voor onbepaalde tijd uitgestelde verbouwing  

Vermoedelijk komt dan het plan om iets te gaan doen met de oude raadszalen 
bovendrijven. We zien wel en in ieder geval lijkt het erop dat we nog zeer lange tijd van ‘t 
Koelhuis gebruik zullen blijven maken.  

(Jan Huige, Wim Lavooij) 

 

Met pijn in het hart….. 
Mijn zittingstermijn als secretaris van BCH zit erop. Met veel plezier heb ik de afgelopen 
jaren deze functie vervuld. In deze periode heb ik alle leden goed leren kennen en dat 
was hartstikke leuk. Ook heb ik gemerkt dat er veel inspanningen nodig zijn om een club 
goed te laten draaien. Ik ben ontzettend trots op BCH met zoveel enthousiaste en 
actieve leden waardoor we een goed functionerende en vooral gezellige club zijn, 
waarbij mensen oog hebben voor elkaar. Fantastisch! 

Ik realiseer me al te goed dat het voor de club belangrijk is dat bestuursleden een 
maximale zittingstermijn hebben om daarmee “de fris- en fitheid” van de club te borgen. 

Gelukkig heb ik nu een enthousiaste opvolger: Hetty Siebenheller. Hetty zal zeker 
bijdragen aan de “fris-en fitheid” van de club, daar ben ik van overtuigd. 

Voorlopig help ik haar nog bij de ledenadministratie en als contactpersoon voor het “Wel 
en Wee”.  

(Ans Lavooij) 



Enquete op komst over Signaal  
We zijn nu ruim een jaar geleden begonnen met het digitaal verspreiden van het 
clubblad van BCH. Wij (Jan, Aad en ik) willen graag van jullie horen wat jullie ervan 
vinden? Is er wel behoefte aan, wordt het gelezen?  Kunnen wij dingen verbeteren, 
andere onderwerpen kiezen, trivia erin (kookrubriek, zoete herinneringen, een puzzel, 
nieuwe leden stellen zich voor), bridgeproblemen behandelen, etc. Jullie mogen het 
verzinnen. Moet de vormgeving anders, beter? Komt het Signaal te vaak of juist te 
weinig? En tenslotte, omdat wij natuurlijk als vereniging afhankelijk zijn van de leden, 
hebben jullie zin in om ook in de redactie te komen of wil je een specifieke rubriek voor je 
rekening nemen?   

De enquete gaat binnenkort per mail worden uitgezet. Reacties zijn dus niet anoniem, 
dat kan even niet anders,maar spaar ons niet! We kunnen goed kritiek verdragen en 
beloven niet rancuneus te zijn.  

(Aad Soeteman, Jan Huige, Wim Lavooij) 

 

Secretariaat 
De overdracht tussen Ans en Hetty is nagenoeg voltooid. Met het ondertekenen van de 
notariële akte van de wijziging der statuten heeft Ans haar werkzaamheden afgerond. 

De formele ingangsdatum waarop Hetty de rol en taken overneemt is vastgesteld op 1 
maart 2025. Externe contacten worden/zijn geïnformeerd en de informatie op onze 
website is/wordt aangepast. Verder is afgesproken dat  voor zover nodig  Ans Hetty zal 
blijven ondersteunen. Voor Ans is een eind gekomen aan een periode van bijna  zeven  
jaar als secretaris.  Een periode waarin ze drie voorzitters en corona heeft moeten 
trotseren. BCH is haar veel dank verschuldigd en we zullen daar op een gepast moment 
bij stil staan. 

Hetty gebruikt telefoonnummer 06-51077947 en emailadres  hettysiebenheller@live.nl 

 

Statuten 

Op 10 september 2024 heeft de Algemene ledenvergadering ingestemd met de 
gewijzigde statuten en het Huishoudelijk Reglement van onze vereniging. Een 
statutenwijziging treedt pas in werking nadat hiervan een notariële akte is opgemaakt. In 
het contact met de notaris is het bestuur terzijde gestaan door de leden van de tijdelijke 
‘commissie Statuten’  (Wil Janssen en Kees Rombouts). Het overleg met de notaris heeft 



er toe geleid dat het artikel (13) waarin bij besluitvorming in het bestuur sprake is van 
een (kennelijk) tegenstrijdig belang, scherper is geformuleerd. Voor het overige zijn er 
enige tekstuele wijzigingen doorgevoerd. Dit alles vormde geen aanleiding om de 
statuten wederom ter goedkeuring voor te leggen. 

Inmiddels is de notariële akte verleden en draagt de notaris zorg voor registratie ervan. 
Het bestuur heeft een authentiek afschrift van de akte neergelegd ten kantore van het 
handelsregister. We bedanken nogmaals Wil en Kees voor hun inzet.  

 

Lang, heel lang geleden… 

 
..was er een bridgeclub in Huissen met heel veel leden. 120 om precies te zijn, meer 
pasten er bij ‘t Koelhuis niet in. Er was zelfs een ledenstop. De gemiddelde leeftijd was 
tussen de dertifg en veertig! Ze waren dus jong en ondernamen van alles. Zoals 
gemeenschappelijke campingvakanties zodat ze fijn konden blijven bridgen tijdens de 
ziomerstop en het cabaretgezelschap Schoppen Zes waar in een eerdere uitgave van 
Signaal al uitgebreid melding van is gemaakt. Ergens begin jaren tachtig organiseerde de 
gemeente Huissen een Stadsfeest waar verenigingen aan konden deelnemen. BCH was 
prominent aanwezig in feestelijke middeleeuwse kledij met de kaartsymbolen verwerkt 
in de stof. Niemand weet het meer zeker, maar sommigen weten nog vaag te herinneren 
dat BCH als tweede eindigde.  



  

Achteraan in het midden Marijke Visser (blond haar en steekt er bovenuit), naast haar  
Marij en Rien van Oyen (laatste met napoleonsteek op), beide geen lid meer, net boven 
de schouder van de jongen (Jeroen Soeteman) Pauline Hendriks.  Links Trees Geling (ook 
met Napoleonsteek) , in het midden Fred Hendriks (overleden) en Rien van Oyen (geen 
lid meer). Zittend vooraan links Bernard Pompe, midden Carien Soeteman en Hans 
Regeer (geen lid meer). Foto’s Aad Soeteman  

   


